

4D3N WONDERFUL MEDAN (GV2-PRIVATE)

Tour Code : 4DMESFB		VALIDITY : 01 APR – 31 OCT 2018					
		PRICE PER PERSON (RINGGIT MALAYSIA)					
CAT	HOTEL USED OR SIMILAR CLASS	02 - 03 ADULT	04 - 07 ADULT	08 - 09 ADULT	10-15 ADULT	16 Adult & Above	SGL SUPP
Budget	Parapat - Silintong or similar Brastagi – Grand Orri or similar Medan – J Hotel / Grand Darusalam or similar	929	769	699	669	649	215
Tourist	Parapat - Toledo 1 or similar Brastagi - Sinabung / Rudang or similar Medan – Garuda Plaza or similar	959	789	729	699	679	255
Deluxe	Parapat – Atsari / Niagara or similar Brastagi - Mikie / Grand Mutiara or similar Medan - Emerald Garden / Sakha Premier or similar	1079	919	859	829	799	365

PACKAGE INCLUDED	PACKAGE EXCLUDES
<ul style="list-style-type: none"> ✓ Meet and greet by local representative ✓ Return airport transfer ✓ All meals as per itinerary (non halal or vegetarian) ✓ Escorted orientation tour by English or Malay speaking guide ✓ All entrance fees as per itinerary 	<ul style="list-style-type: none"> ✗ Domestic / International Air ticket, airport tax & porter charges ✗ All personal expenses & Travel Insurance ✗ Entry visa application (if applicable) ✗ High season surcharge (if applicable) ✗ Long weekend surcharge (if applicable)

SIGHTSEEING TOUR 行程簡介

<p>Day 1 ARRIVAL MEDAN / TEBING TINGGI / PARAPAT (L,D) Arrival at Medan Airport, transfer to local restaurant for lunch. Continue the journey to Parapat, drive along the beautiful road which offers the endless view of rubber, palm oil, cocoa plantations and paddy fields. Stop at Pematang Siantar to buy some local snacks: ting, teng, kerupuk etc. Arrival in Parapat. Check in to hotel and dinner in Parapat. Evening walk and shopping in Parapat. Overnight at Samosir Island.</p>	<p>第一天 抵达 棉兰 / 巴拉拔 (午/晚) 抵达棉兰机场由专业导游接机后，前往享用午餐。续前往巴拉拔，途中可见一望无际的的棕油园，橡胶园和可可园。途中在先达镇短暂逗留，品嚐當地極具盛名的花生甜品及土產。晚餐於酒店或当地餐厅。入住巴拉拔酒店。</p>
<p>Day 2 PARAPAT / SAMOSIR ISLAND TOUR / BRASTAGI (B,L,D) After breakfast at hotel, Samosir island tour by boat : visit Tomok Kampung to see the Batak King's tombs (Raja Sidabutar) and Ambarita Kampung to see the traditional Batak village with the stone court and the execution place (Raja Sialagan) (only for group minimum 10persons). After lunch in Parapat, proceed to Brastagi, a mountain resort with its refreshing weather and magnificent scenery which has an abundance of flowers, vegetables and fruits. Visit Simarjarunjung the highest point by Lake Toba, the ancient King's Palace of Batak Simalungun (Rumah Bolon) and Sipiso-Piso waterfall. Check in to the hotel and dinner in Brastagi. Overnight at Brastagi.</p>	<p>第二天 巴拉拔 / 沙摩西岛 / 达伯拉斯塔基 (早/午/晚) 早餐后，乘船约 45 分钟船前往多巴湖的沙摩西岛参观多莫村，看到西拉武达国王之陵墓，继续前往原住民安峇里達鄉村，在此可見到馬達土族長老會議場所的石椅及保佑著國王的石棺，安巴里達國王的長屋及用於族長會議的石椅、行刑用的石桌(至少 10 个人)。前往达伯拉斯塔基。停在優美的絲比索瀑布和西马仑根王长屋。回到巴拉巴特当地的餐馆。入住达伯拉斯塔基酒店。</p>
<p>DAY 3 BRASTAGI – MEDAN (B,L,D) Morning visit Gundaling Hill to see the two active volcanoes in Brastagi: Mount. Sibayak (2.172m), Mount.Sinabung (2.417m) and Pasar Buah (Fruit Market). Proceed on 2 hour journey to Medan. After lunch in Medan, city tour and shopping: visit Istana Maimoon (Sultan Palace), Mesjid Raya (Grand Mosque), Batik House, Pusat Handbroidery / Sulam / Telekung, Medan Mall (Sun Plaza), Chinese Temple cemara asri, India Temple Balazi, Gereja Velankani. Dinner and check in hotel in Medan.</p>	<p>第三天 伯拉斯塔基 / 棉兰 (早/午/晚) 早餐后，到昆达岭，您可以清楚遠眺形勢壯麗的席巴雅克和席纳彭火山。续前往水果市場，琳瑯滿目的熱帶水果，如山竺、紅毛丹、蛇皮果，您可自由選購一些物美價廉各式熱帶水果品嚐一番。返回棉兰约 2 小时车程。抵达棉兰，参观麦梦皇宮，大清真寺，华人寺庙，印度寺庙，Velankani 教堂，芭迪布店。入住棉兰的酒店。</p>
<p>DAY 4 MEDAN – AIRPORT (B) Breakfast at hotel. Free program waiting for your transfer to Medan Airport. Fly home with a beautiful memory from Indonesia.</p>	<p>第四天 棉兰 / 吉隆坡 (早) 早餐后，自由活动直到时间前往机场返回家園。</p>

BLOCK OUT DATE : 01,10,29 MAY , 01,15,16 JUN , 17,22 AUG , 11 SEP 2018

REMARKS

- **Minimum 2 paxs** traveling based on **PRIVATE** arrangement. Only valid for **Malaysian Market**.
- **02-08 paxs is based on Driver cum Guide**, if additional tour guide charges **RM 100 per day per guide**
- Compulsory tour guide & driver tipping **RM 40 per pax** must be collected at Kuala Lumpur Office. English/Malay Speaking Guide.
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee
- Tour prices, services & conditions are correct as the time of publication but are subject to revision without notice.
- Kindly indicate tour code when making booking.
- **Deposit of RM 300 per pax shall made upon booking confirmed. No refunds are permitted.**
- Deadline of full payment refer to confirmation reply
- F.O.C policy: Min 20 adults paying + 01 T/L FOC based on half twin sharing.
- **Travelling period from 01ST APR – 31ST OCT 2018**
- Any cancellation that made by clients for any unutilized services, unused tours or hotel rooms are non-refundable
- **Child under 10 year's old WITH EXTRA BED charge 85% of adult fare & WITHOUT EXTRA BED charge 65% of adult fare & Infant below 24 month is free of charge (Attached passport copy)**



佳乐旅游有限公司 GREAT LEAP TOURS SDN BHD (665229-U)(KPL/LN 3993)

Lot 11599, 2nd Floor, RH plaza, Blk 16, K.C.L.D, Jalan Lapangan Terbang, 93250, Kuching, Sarawak, Malaysia.

Tel : 082 – 457 181

Fax : 082 – 459 181

Email : outbound@greatleap.com.my